

**LAGE**

- › Flughafen Sylt: 8 km
- › Bahnhof Westerland: 6 km
- › 3 Golfplätze im Umkreis von 15 km

ZIMMER & SUITEN

- › 7 Doppelzimmer
- › 6 Maisonette Suiten
- › 2 Suiten

RESTAURANTS

- › Restaurant Söl'ring Hof, 2* Guide Michelin, 18 Punkte Gault&Millau
- › Unser Wohnzimmer mit Tagesangeboten

EVENTS

- › Private Dining im Portroom
- › Söl'ring Hof exklusiv für bis zu 30 Personen

BESONDERES

- › Kochkurse und Genussexkursionen finden ganzjährig statt

SPA & FITNESS

- › Eigener Strandzugang mit privatem Strandkorb für jedes Zimmer
- › Spa-Oase mit 2 Saunen
- › Fitnessraum, Personal Trainer
- › Massage
- › E-Bike-Verleih

MICE**EXKLUSIVBUCHUNG**

Buchen Sie exklusiv den gesamten Söl'ring Hof mit seinen 15 Zimmern, Maisonettes und Suiten für Ihr Firmenevent, eine interne Tagung oder ein Incentive. Das Haus, das Restaurant und die Bar – alles gehört während des Aufenthalts ganz Ihnen. Der Ablauf Ihres Events ist nach Ihren Wünschen ausgerichtet: Neben einer Küchenparty, einem Kochkurs, einer Exkursion oder einer Strandolympiade bieten wir alles, was Ihre Gäste rundum verwöhnt.

Max. 30 Personen | Preis auf Anfrage

PLEASURE**KOCHKURSE**

Erhalten Sie einen persönlichen Einblick in die Welt der Gourmetküche – unser Sternekoch Jan-Philipp Berner lässt Sie an seinem Fachwissen teilhaben. Wir bieten ganzjährig besondere Kochkurse zu verschiedenen Themenbereichen an: zum Beispiel „Trüffel“, „Fingerfood“, „Huhn en détail“ oder „Fisch total“.

Max. 10 Personen | Dauer ca. 5 – 7 Stunden | Preis 385 € bis 690 €

EXKURSIONEN

Entdecken Sie die Inspiration unserer Gourmetküche und den besonderen Geschmack Sylts – bei einer einmaligen Kräutereckursion von Juni bis August, einer Salzwiesenexkursion oder Austerneckursion im Watt von September bis Dezember mit Jan-Philipp Berner.

Max. 10 Personen | Dauer ca. 2 Stunden | Preis 135 € bis 195 €

PRIVATE APERO

Ein privates Get-together mit unserem Küchenchef, unserer Restaurantleiterin oder unseren Souschefs: Wir stoßen mit einem White Port Tonic an und öffnen direkt am Küchenpass einige Austern. Danach beginnt der Abend im Restaurant – ein exklusives Vergnügen für nur einen einzigen Tisch pro Abend von 18 bis 18:30 Uhr am Tag Ihrer Restaurantreservierung.

Max. 10 Personen | Dauer ca. 0,5 Stunden | Preis 95 € inkl. Aperitif (auch alkoholfrei)



LOCATION

- › Sylt airport: 8 km
- › Westerland railway station: 6 km
- › 3 golf courses within a radius of 15 km

ROOMS & SUITES

- › 7 Double rooms
- › 6 Maisonettes
- › 2 Suites

RESTAURANTS

- › Söll'ring Hof restaurant, 2* Michelin Guide, 18 points Gault&Millau
- › Our living room with daily specials

EVENTS

- › Private dining in the Port room
- › Söll'ring Hof Exclusive for up to 30 people

SPECIAL ACTIVITIES

- › Cooking courses and culinary excursions take place all year round

SPA & FITNESS

- › Own beach access with wicker beach chairs for each room Spa oasis with two saunas
- › Fitness room, personal trainer
- › Massage services
- › E-bike rental

MICE



EXCLUSIVE BOOKING

Book the entire Söll'ring Hof with its 15 rooms, maisonettes and suites for your exclusive company event, internal conference or incentive. The hotel, the restaurant and the bar – everything is completely yours during your stay. The course of your event is tailored to your wishes: be it a kitchen party, a cookery course, an excursion or beach olympics, we offer everything that is bound to spoil your guests.

Max. 30 people | Price on request

PLEASURE



COOKERY COURSES

Get a personal insight into the world of gourmet cuisine – our starred chef Jan-Philipp Berner will share his expertise with you. We offer special cookery courses on various topics all year round – for example, on truffles, finger food, chicken 'en detail' or 'total fish'.

Max. 10 people | Duration approx. 5 – 7 hours | Price € 385 to € 690

EXCURSIONS

Discover the inspiration of our gourmet cuisine and the special taste of Sylt – on a unique herbal tour from June to August, a salt marsh excursion or an oyster outing in the mudflats from September to December with Jan-Philipp Berner.

Max. 10 people | Duration approx. 2 hours | Price € 135 to € 195

PRIVATE APERITIF

A private pre-dinner get-together with our chef, our restaurant manager or our sous-chefs: we will drink a White Port Tonic and open a few oysters at the serving counter. Then the evening will move on to the restaurant – an exclusive treat for a single table per evening from 6 to 6.30 p.m. on the day of your reservation.

Max. 10 people | Duration approx. 0.5 hours | Price € 95 incl. aperitif (also non-alcoholic)